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Groningen, 3 september 2019 
 

Aan de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 

 

Betreft: Schriftelijke vragen haalbaarheid groene bushokjes 
 

Geachte voorzitter, 

 

De afgelopen maanden kwamen wij in het nieuws veel berichten tegen over de groene 

bushokjes die in de gemeente Utrecht zijn aangelegd. Deze abri’s hebben de speciale 

eigenschap dat zij een dak hebben met ‘levend groen’. Door het dak te beplanten met sedum / 

vetplanten, zorgt de bushalte naast beschutting voor reizigers ook voor het opvangen van 

fijnstof, het vasthouden van regenwater, en het stimuleren van vliegende insecten zoals bijen 

en vlinders.1 Verder zitten er nog andere duurzame aspecten aan het gebruikte ontwerp, 

waaronder banken van duurzame bamboe, en een ondergrond van gerecycled beton.2 Omdat 

dit concept onze interesse heeft gewekt, willen wij u de volgende vragen stellen: 

 

1. Is het college het met GroenLinks eens dat groene bushokjes een integraal onderdeel uit 

kunnen maken van de ingezette duurzame OV-strategie? 

2. Is het voor het college een wenselijk doel om busabri’s in te zetten als middel ter 

verbetering van de luchtkwaliteit en biodiversiteit van de provincie Groningen? 

3. Ziet het college mogelijkheden om dergelijke groene bushokjes in te voeren als de nieuwe 

standaard voor bushokjes in de provincie? Zo ja, binnen welke termijn acht het college dit 

op zijn vroegst realiseerbaar? Zo niet, welke redenen heeft het college hiervoor? 

4. Momenteel zijn er al conventionele bushokjes in gebruik. Gelet hierop, ziet het college 

mogelijkheden voor het vervangen of verbouwen van de bestaande bushokjes tot groene 

bushokjes? Zo ja, binnen welke termijn acht het college dit op zijn vroegst realiseerbaar? 

Zo niet, welke redenen heeft het college hiervoor? 

5. Een significant deel van de bushokjes in de provincie is in bezit van de gemeenten. Ziet 

het college van GS mogelijkheden om deze gemeenten bij dit vergroeningsproces te 

betrekken, of om het idee gezamenlijk op te pakken in een samenwerkingsverband? 

                                                      
1 NOS, “Groen bushokje de wereld over: 'Meer dan alleen symbolische waarde',” 16 augustus 2019, 
http://www.nos.nl/artikel/2297804-groen-bushokje-de-wereld-over-meer-dan-alleen-symbolische-
waarde.html. 
2 De Volkskrant, “Van Melbourne tot Mexico-Stad: iedereen wil de groene bushokjes uit Utrecht,” 15 
augustus 2019, https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/van-melbourne-tot-mexico-stad-
iedereen-wil-de-groene-bushokjes-uit-utrecht~bf9e2825/. 



6. Er bestaan ook alternatieve varianten van duurzame bushokjes, zoals met 

zonnecollectoren op het dak,3 of verdergaande varianten, zoals met insectenhotels.4 Is het 

college bekend met deze varianten? Ziet het college mogelijkheden voor het invoeren van 

dergelijke duurzame bushokjes, eventueel in combinatie met bushokjes met een begroeid 

dak?  

Uw antwoorden zien wij met belangstelling tegemoet.  

Met vriendelijke groet,  

Bas de Boer (GroenLinks)  

                                                      
3 RTL Nieuws, “Groene bushokjes trekken internationale aandacht: 'Cadeau voor de bijen',” 17 juli 
2019, https://www.rtlnieuws.nl/editienl/artikel/4783361/duurzame-bushokjes-trekken-internationale-
aandacht-cadeau-voor-de-bijen. 
4 De Architect, “Hotel Bushalte voor een ecologische, zintuiglijke en leerzame ervaring,” 13 juni 2019,  
https://www.dearchitect.nl/architectuur/nieuws/2019/06/hotel-bushalte-voor-een-ecologische-
zintuiglijke-en-leerzame-ervaring-101211443. 


